
青春不散場派對專案
Appreciation Package

 

中式桌席 Exquisite Chinese Delicacies   每桌NTD$15,800+10%  (10位/ Per Table)

西式自助餐 Exquisite Western Bu�et     每位NTD$1,580+10%  (Per Person)

THE WESTIN  
TASHEE RESORT, TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

166 Rixin Road, Daxi District 
Taoyuan City, 335 
Taiwan (R.O.C.)

335 桃園市大溪區日新路166號

T +886 3.272.5032 
F +886 3.272.5029 

  westin.com/tasheetaoyuan

本專案限週日至周四使用，最低保證人數須達40位。Valid from Sunday to Thursday, minimum guarantee of 40 guests.
飯店保有本專案之最終解釋權。Hotel reserves the right to the final explanation of its package details.



．主廚精選中式桌菜或西式自助佳餚

．席間果汁無限暢飲3小時 

．專業燈光設備  (投影機、螢幕及麥克風)

．液晶螢幕指示牌製作

．典雅桌花佈置及謝師花1束

．卡拉OK歡唱3小時

．用餐期間免費停車

．精緻點心吧及迎賓飲品 

．師生住宿優惠價 (限派對當晚或前一晚) 

．每桌紅酒二瓶或啤酒瓶裝330ml十瓶

專案內容 Package Includes

．Exquisite Chinese Delicacies or Western Bu�et

．Unlimited Juice Servings for 3 Hours

．Audio Equipment

．LCD Screen Signs

．Floral Decoration and One Bouquet 

．3 Hours of Karaoke

．Provide Free Parking During Dining

．Welcome Drinks and Canapés

．Accommodation Discount (For Stay On or Before Party Date)

．Two Bottles of Red Wine or Ten Bottles of 330ml Bottled Beer

加贈禮遇 Additional O�er

    凡於2023/06/15前簽約以及付訂金完成，可享以下加贈禮遇：

     Confirm and Pay Before June 15, 2023 to Receive the Following Exclusive Benefits:

．專案人數達40人以上(含)，贈每位莫凡比冰淇淋及生啤酒無限暢飲

     Free Flow of Draft Beer and One Mövenpick Ice Cream Per Guest for 40 Guests or More.

．專案人數達60人以上(含)，贈每位莫凡比冰淇淋、生啤酒無限暢飲、以及免收10%服務費

    Service Charge Waived, Free Flow of Draft Beer and One Mövenpick Ice Cream Per Guest for 60 Guests or More.

．專案人數達100人以上(含)，贈每位莫凡比冰淇淋、生啤酒無限暢飲、打卡拍照背板、拍照小物以及免收10%服務費

    Service Charge Waived, Free Flow of Draft Beer and One Mövenpick Ice Cream Per Guest, Photo Backdrop and Props for 100 Guests or More.


